
2015D47521 Verslag houdende een lijst van vragen 

De vaste commissie voor Infrastructuur en Milieu heeft een aantal vragen 
voorgelegd aan de Minister van Infrastructuur en Milieu over de brief van 
30 november 2015 houdende de Wijziging van de begrotingsstaat van 
het Deltafonds voor het jaar 2015 (wijziging samenhangende met 
de Najaarsnota) (Kamerstuk 34 350 J). 

Voorzitter van de commissie,
Tjeerd van Dekken 

Griffier van de commissie,
Jansma 
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Nr. Vraag 

1 Waarom worden een aantal substantiële mutaties niet toegelicht 
en kan dat alsnog gedaan worden? 

2 Waarom dalen de verplichtingen bij artikel 1 (Investeren in 
waterveiligheid) met ruim 373 miljoen euro? 

3 Waarom is er in de voortgangsrapportages inzake het huidige 
Groot Project Hoogwaterbeschermingsprogramma (HWBP-2) geen 
vooraankondiging gedaan van het feit dat er door mutaties in de 
Miljoenennota (minus 148 miljoen euro) en de Najaarsnota (minus 
37 miljoen euro) substantieel lagere uitgaven ontstaan voor de 
waterschapsprojecten van dit groot project? Waarom wordt deze 
verlaging doorgevoerd en welke projecten hebben hier onder te 
lijden? 

4 Heeft de vertraging in uitgaven à 38,5 miljoen euro binnen het 
HWBP-2 gevolgen voor de waterveiligheid? 

5 Waarom is er vertraging in de besluitvorming omtrent het 
voorkeursbesluit voor het project Houtribdijk opgetreden? 

6 Wat zijn de doelstellingen van de Project Overstijgende Verkenning 
(POV) Macrostabiliteit?

 

2


